
Borini: Gwizdy są normalne
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Cierpliwość kibiców Giallorossich po czwartkowym remisie z drużyną Sieny

powoli się wyczerpuje. Roma pod wodzą nowego szkoleniowca Luisa

Enrique nie zanotowała jeszcze zwycięstwa w oficjalnym spotkaniu.

Napastnik Romy, Fabio Borini nie potępia kibiców za wygwizdywanie

zespołu Dumy Stolicy:

- Kiedy nie wygrywasz, dla kibiców naturalnym jest wygwizdywanie. Ludzie muszą

być cierpliwi. Wiem, że jestem młody, dlatego też potrzebuję więcej wyrozumiałości

od innych. Jestem tutaj, aby uczyć się od bardziej doświadczonych piłkarzy -

zakończył Fabio Borini.
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